
PROTOKOŁ  NR LI/10 
z posiedzenia LI zwyczajnej sesji Rady Miejskiej 

w dniu 29 kwietnia 2010 r. 
 

 
Obrady rozpoczęły się o godz. 10¹º. 
W posiedzeniu udział wzięło 20 radnych. Jeden radny nieobecny nieusprawiedliwiony – Pan 
Andrzej Pokraśniewicz. 
Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Ad. 1. i 2. 
Otwarcia posiedzenia dokonał P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej.   
Na początku sesji wszyscy zebrani minutą ciszy uczcili pamięć ofiar katastrofy lotniczej pod 
Smoleńskiem. Następnie P. Biernacki przywitał wszystkich przybyłych oraz przedstawił 
następujący porządek obrad sesji: 
1. Otwarcie obrad. 
2. Przedstawienie porządku obrad oraz rozpatrzenie wniosków w sprawie jego zmian.  
3. Powołanie sekretarza obrad. 
4. Wybór Komisji Uchwał i Wniosków. 
5. Przyjęcie protokołu z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej. 
6. Sprawozdanie z działalności Burmistrza za marzec 2010 r.  
7. Zapytania. 
8. Podjęcie uchwał w sprawach: 

1) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego   
miasta Wyszkowa dla obszaru ul. Sosnowej; 

2) przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Wyszkowa dla obszaru części ul. Pułtuskiej, ul. Włościańskiej i ul. śytniej; 

3) wyraŜenia zgody na sprzedaŜ nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym 
oraz w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości; 

4) rozpatrzenia skargi na działalność Burmistrza Wyszkowa; 
5) uchwalenia Gminnego Programu Profilaktyki Zdrowotnej i Promocji Zdrowia na lata 

2010-2015; 
6) uchwała zmieniająca uchwałę nr X/65/2007 w sprawie zasad wynajmowania lokali 

wchodzących w skład mieszkaniowego zasobu gminy; 
7) uchwalenia statutów Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków; 
8) uchwalenia statutów sołectw utworzonych na terenie Gminy Wyszków; 
9) zatwierdzenia planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2010 rok; 
10) zmian w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. 

9. Sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej oraz Komisji Stałych Rady Miejskiej za 
2009 rok. 

10. Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy za 2009 rok oraz podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 

11. Sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. Cypriana   
Norwida w Wyszkowie w 2009 roku. 

12. Informacja Zarządu PEC Sp. z o.o. w Wyszkowie o wynikach finansowych Spółki za 
2009 r.  

13. Informacja z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie za 2009 r. 
14. Zapytania i wolne wnioski. 
15. Zamknięcie obrad. 
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Burmistrz – P. Grzegorz Nowosielski zgłosił wniosek o wprowadzenie do porządku obrad 
następujących zmian: 

• zdjęcie z porządku obrad pkt. 8.6 dotyczącego podjęcia uchwały zmieniającej 
uchwałę nr X/65/2007 w sprawie zasad wynajmowania lokali wchodzących w skład 
mieszkaniowego zasobu gminy; 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 15, przeciw- 0, wstrzym. się- 1), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta. 

• wprowadzenie w punkcie 8, podpunktu 10 - uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na 
sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
Wyszków; 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 15, przeciw- 0, wstrzym. się- 1), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta. 

• wprowadzenie w punkcie 8, podpunktu 11 - uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego; 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 16, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta. 

• wprowadzenie w punkcie 8, podpunktu 12 - uchwały w sprawie utworzenia stałych 
obwodów głosowania; 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 16, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta. 

• wprowadzenie w punkcie 8, podpunktu 13 – uchwały w sprawie utworzenia obwodu 
głosowania w Szpitalu w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej; 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 16, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta; 

• wprowadzenie w punkcie 9 stanowiska Rady Miejskiej w sprawie zmiany 
właściwości Sądu Apelacyjnego Apelacyjnego Warszawie. 

W wyniku głosowania jawnego (głosów za- 15, przeciw- 0, wstrzym. się- 0), zmiana                     
w porządku obrad została przyjęta; 
 
Ad. 3.  
Sekretarzem obrad  w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 16, przeciw – 0, wstrzym. 
się – 0) wybrano P. Krzysztofa Arbaszewskiego. 
  
Ad. 4.  
Do Komisji Uchwał i Wniosków w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,   
przeciw– 0, wstrzym. się – 2) zostali wybrani: 
1. P. Pękul Karol; 
2. P. Malinowski Jan; 
3. P. Kluczyński Wojciech. 
 
Ad. 5. 
Protokół z ostatniej zwyczajnej sesji Rady Miejskiej z dnia 30 marca 2010 r. w wyniku 
głosowania jawnego (głosów za – 14, przeciw – 0, wstrzym. się – 2) został przez radnych 
przyjęty. 
 
Ad. 6. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił sprawozdanie z działalności Burmistrza                   
Wyszkowa za marzec 2010 r. (załącznik nr 2 do protokołu).  
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P. Malinowski spytał na jaką kwotę została dofinansowana budowa II etapu obwodnicy? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe został podpisany aneks do umowy,  który 
gwarantuje dofinansowanie z zewnątrz w wysokości 85 % wartości przetargu ( 7 mln), 
natomiast wkład własny to 15 % kosztów kwalifikowanych. Dalszy etap postępowania to 
złoŜenie wniosku o przekazanie dofinansowania gminie.  
P. Łysik spytał, czy gmina dokładała jakieś środki finansowe starostwu powiatowemu po 
zakończeniu  umowy na zimowe utrzymanie dróg? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe nie. Środki, które gmina otrzymała od 
powiatu były wystarczające, a nawet przekroczyły poniesione przez gminę koszty.                     
W związku z powyŜszym, gmina zwróciła powiatowi niewykorzystane fundusze. 
 
Ad.7. 
P. Abramczyk spytał, kiedy zostanie zakończony remont ul. Pułtuskiej? 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe zakończenie remontu jest planowane na 
dzień 15 czerwca 2010 r. 
P. Malinowski zauwaŜył, Ŝe firma, która zajmuje się utrzymaniem zieleni, dokonuje 
radykalnych cięć drzew na terenie miasta np. na ul. Daszyńskiego. To samo dzieje się                
z iglakami np. na skrzyŜowaniu ul. Wąskiej i Kościuszki. Chciałby się dowiedzieć, czy firma 
ta zatrudnia ogrodnika, który zna się na tego rodzaju pielęgnacji? Chciałby równieŜ się 
dowiedzieć dla kogo zarezerwowane są miejsca parkingowe przy ul. Daszyńskiego. Są tam 
namalowane koperty dla inwalidów oraz nowe koperty, które nie zostały jeszcze oznaczone. 
P. Arbaszewski równieŜ poprosił o udzielenie informacji, czy firma zajmująca się 
utrzymaniem zieleni zatrudnia inŜyniera ogrodnika i czy ze strony urzędu miejskiego jest 
ktoś, kto koordynuje te prace na terenie całego miasta? 
P. Z. Mikołajczyk – Naczelnik Wydziału Gospodarki Komunalnej Mieszkalnictwa           
i Rolnictwa poinformował, Ŝe urząd zwrócił się do osoby mającej uprawnienia w tym 
kierunku i po  1 maja odbędzie się lustracja na terenie miasta, gdzie rzeczoznawca oceni 
wszystkie dokonane do tej pory zabiegi. Dodał, Ŝe Ŝadna firma zajmująca się utrzymaniem 
zieleni na terenie miasta nie zatrudnia ogrodnika inŜyniera, gdyŜ w  zamówieniu publicznym 
nie było takiego wymogu. 
Odnośnie pytania w sprawie miejsc parkingowych na ul. Daszyńskiego, odpowiedź zostanie 
udzielona  na końcu sesji w pkt „Zapytania i wolne wnioski”. 
P. Curuł poinformował, Ŝe na parkingu przy przedszkolu koło targowiska miejskiego, mogą 
parkować tylko rodzice, którzy przywoŜą dzieci do przedszkola. Spytał, czy nie moŜna teraz 
przy prowadzeniu prac remontowych na targowisku, rozszerzyć tego parkingu? UwaŜa, Ŝe 
rozwiązałoby to w pewnym stopniu problem braku miejsc parkingowych w dni targowe. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe z czasem, w okolicach targowiska, miejsc 
parkingowych będzie przybywało. Są np. zaplanowane takie miejsca w dalszej przebudowie                      
ul. Sowińskiego. Dodał, Ŝe na pewno nie będzie takich moŜliwości, aby wszyscy chętni 
mogli zaparkować przy bramie targowiska. Zwiększenie liczby miejsc parkingowych na                      
ul. Dworcowej teŜ nie jest juŜ moŜliwe, gdyŜ znajdują się tam pasy zieleni i mieszkańcy nie 
wyraŜą zgody na ich likwidację. Poinformował, Ŝe na pewno urząd zrobi wszystko, aby 
stworzyć jak najwięcej nowych miejsc parkingowych. 
P. Nasiadka podziękował w imieniu mieszkańców Leszczydołu Nowin za poprawienie                
ul. Leśnej oraz zgłosił, Ŝe na drodze, gdzie robiony był przecisk, zapadła się jezdnia. Poprosił 
o interwencje odpowiednie słuŜby miejskie. Zwrócił równieŜ uwagę, Ŝe przy wjeździe do 
miasta stoją „witacze”, które nie witają a raczej straszą swoim wyglądem. UwaŜa, Ŝe naleŜy 
je jak najszybciej odnowić.  
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Zasugerował równieŜ, aby na wałach przeciwpowodziowych, w miejscach gdzie najczęściej 
przerywa je woda, posadzić krzewy, które z czasem umocnią wały. 
P Prusinowski – Przewodniczący Osiedla Nr 3 spytał, czy będzie poprawiony                             
i zagospodarowany teren, gdzie obwodnica łączy się z ul. Pułtuską. Postawione tam słupki, 
które zagradzały jazdę na skróty, zostały powyrywane.  
P. Fijałkowska - Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, Ŝe jest 
to pas drogowy MZDW i gmina zgłosiła juŜ do nich wszystkie usterki. To co było w pasie 
drogi gminnej zostało zrobione.  
P. Zaremba – Sołtys Lucynowa DuŜego podziękował Naczelnikowi WGKMiR                     
P. Mikołajczykowi za naleŜyte i sprawne przeprowadzanie akcji zimowych jak równieŜ akcji 
związanych z powodzią. 
P. Wyszyński zgłosił, Ŝe na ul. Centralnej od kilku dni jest głęboka wyrwa. PWiK 
prowadziło tam jakieś prace, ale wyrwa w dalszym ciągu pozostała. Teren został 
zabezpieczony, ale utrudnia kierowcom jazdę. Chciałby się dowiedzieć ile czasu to jeszcze 
potrwa i czy informacja na ten temat nie powinna być zamieszczona w prasie. 
Spytał równieŜ, na jakim etapie jest realizacja inwestycji dot. odcinka miejskiego                         
ul. śytniej. 
P. Fijałkowska - Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy poinformowała, Ŝe 
została wykonana dokumentacja projektowa na tą inwestycję, urząd wystąpił z wnioskiem                     
o pozwolenie na budowę i w maju będzie ogłoszony przetarg na realizacje tego zadania.  
P. Jastrzębsaka – Prezes PWiK, nawiązując do pierwszej części pytania P. Wyszyńskiego, 
poinformowała, Ŝe na ul. Centralnej, aby usunąć powstałą usterkę, musi zostać dokładnie 
sprawdzona sieć wodociągowa. W tej chwili nie jest to moŜliwe, gdyŜ została oddana do 
naprawy kamera, która moŜe sprawdzić te uszkodzenia. Sprawa ma zostać zakończona                   
w przyszłym tygodniu. 
 
Ad. 8. 
1,2) P. Fijałkowska - Naczelnik Wydziału Strategii i Rozwoju Gminy przedstawiła 
projekty uchwał w sprawach: przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 
zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru ul. Sosnowej oraz 
przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 
miasta Wyszkowa dla obszaru części ul. Pułtuskiej, ul. Włościańskiej i ul. śytniej . 
Poinformowała, Ŝe podstawowym zadaniem planów będzie określenie warunków zabudowy 
i zasad zagospodarowania terenu. Zostaną wprowadzone zmiany przeznaczenia gruntów na 
przemysłowo-usługowo-produkcyjne oraz pod zabudowę mieszkaniowo-usługową.  
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Malinowski poinformował, Ŝe na komisji było zgłaszane, Ŝe poszczególne plany 
zagospodarowania przestrzennego sporządza ciągle jedna i ta sama firma. Z prac tej firmy 
nie wszyscy są zadowoleni. Spytał, czy plan dot. ul. Sosnowej nie moŜe być sporządzany 
razem z planem dot. ul. Pułtuskiej, Włościańskiej i śytniej? Czy nie będzie zarzutów wobec 
Burmistrza, Ŝe dzieli zadanie na mniejsze? 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe urząd nie dzieli zadań na mniejsze, po to 
aby obejść ustawę w części dot. wyboru wykonawcy tego zadania, ale po to, Ŝe cała 
procedura postępowania przy mniejszym obszarze jest duŜo szybsza i sprawniej przebiega.  
Burmistrz – P. G. Nowosielski poprosił p. Malinowskiego o wskazanie konkretnego 
artykułu, który mógłby zostać naruszony przy tworzeniu tych dwóch planów 
zagospodarowania przestrzennego. Wg Burmistrza w tym przypadku, nie ma Ŝadnego 
zagroŜenia naruszenia przepisów o zamówieniach publicznych. 
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P. Nasiadka uwaŜa, Ŝe firma, która przygotowuje w tej chwili kilka planów na rzecz urzędu, 
wykonuje to niedokładnie. Sugestia Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania 
Środków Zewnętrznych jest taka, aby przy tworzeniu następnych planów wybrać innego 
wykonawcę. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe przepisy o zamówieniach publicznych 
zakładają konkurencyjność i nie moŜna wykluczyć wykonawcy, jeŜeli spełnia on wszystkie 
warunki i przedstawi najlepszą ofertę. 
P. Pękul równieŜ uwaŜa, Ŝe nie moŜna kogoś wykluczyć nie mając podstaw prawnych. 
UwaŜa jednak, Ŝe naleŜałoby następne zlecenia obwarować dodatkowymi zabezpieczeniami 
(np. karami za przekroczenie terminów). Chciałby się dowiedzieć, kiedy mija termin 
opracowania zmian w planie zagospodarowania „Centrum”, gdyŜ firma ta pracuje nad 
zmianami tego planu juŜ od ponad roku. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe w kaŜdej umowie jest zapisany termin 
wykonania zadania i zakres tego, co ma być zrobione. Bez tych zapisów nie ma umowy. 
Poprosił radnych, aby nie poprzestawali tylko na mówieniu, Ŝe coś jest nie tak, ale składali 
merytoryczne wnioski w sprawie tego, co chcieliby zmienić. 
P. Malinowski poinformował, Ŝe chciał zwrócić uwagę, aby gmina nie została zakładnikiem 
tylko jednej firmy.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla 
obszaru ul. Sosnowej. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/380/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 
ul. Sosnowej. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie przystąpienia do 
sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa 
obszaru części ul. Pułtuskiej, ul. Włościańskiej i ul. śytniej. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 14,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/381/10 w sprawie przystąpienia do sporządzenia 
miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego miasta Wyszkowa dla obszaru 
części ul. Pułtuskiej, ul. Włościańskiej i ul. śytniej . 
 
3) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ 
nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym oraz w sprawie wyraŜenia zgody 
na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. Poinformowała, Ŝe sprzedaŜ działki 
dotyczy nieruchomości gruntowej, połoŜonej w Wyszkowie przy ul. 3 Maja o pow. 223 m². 
Dodała, Ŝe z wnioskiem o jej wykup oraz udzielenie 50% bonifikaty od ceny nieruchomości 
ustalonej przez rzeczoznawcę majątkowego, wystąpiła Pani Łubkowska, poprzedni 
właściciel tej nieruchomości. Zgodnie z przepisami, były właściciel ma prawo pierwokupu             
a radni mogą udzielić (lub nie) kupującemu bonifikaty. Poinformowała, Ŝe w 1988 r. aktem 
notarialnym skarb państwa nabył od P. Łubkowskiej nieruchomość za kwotę 4 mln zł (przed 
denominacją), natomiast w chwili obecnej była właścicielka chce odkupić część tej działki. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Abramczyk poinformował, Komisji Finansów nie zajęła stanowiska, gdyŜ poprosiła               
aby na sesji przedstawiono dokładniejsze informacje w tej sprawie.  
P. Pękul uwaŜa, Ŝe odsprzedawanie takich terenów to dobry kierunek, gdyŜ miasto juŜ nie 
wykorzysta tych działek pod Ŝadne inwestycje. Spytał, czy sprzedaŜ tego typu części 
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nieruchomości, przylegających do innych działek, będzie odsprzedawana zawsze wszystkim 
zainteresowanym z 50% bonifikatą? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe ten przypadek, to przypadek szczególny. 
Tu gmina wywłaszczyła wcześniej ludzi, zapłaciła im odszkodowanie na mocy  
obowiązujących wtedy przepisów, nie było to samowolne zajęcie terenu, dlatego więc jest 
propozycja udzielenia 50% bonifikaty. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 10,  przeciw – 1, wstrzym.się – 3), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/382/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ 
nieruchomości gruntowej w trybie bezprzetargowym oraz w sprawie wyraŜenia zgody 
na udzielenie bonifikaty od ceny nieruchomości. 
 
4) P. Fijałkowska przedstawiła projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na 
działalność Burmistrza Wyszkowa. Poinformowała, Ŝe do Rady Miejskiej wpłynęła skarga 
Pana Andrzeja i Pani Ewy Stępień-Kocój dot. braku odpowiedzi na pismo skierowane przez 
nich do Burmistrza Wyszkowa w dniu 28.08.2009 r. Burmistrz uwaŜa, Ŝe skarga jest 
niezasadna, gdyŜ Państwo Kocój uzyskiwali odpowiedź na powyŜsze pismo stopniowo, po 
przeprowadzanych kolejno czynnościach administracyjnych. Dodała, Ŝe dopóki nie zostanie 
rozstrzygnięta kwestia własności, Burmistrz nie moŜe w inny sposób ustosunkować się do 
złoŜonego pisma. Ponadto Państwo Kocój, w momencie nabywania nieruchomości, byli 
poinformowani o wszystkich naniesieniach oraz o tym, Ŝe na ich działce przewidywane jest 
ewentualne poszerzenie drogi gminnej. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 15,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/383/10 w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność 
Burmistrza Wyszkowa. 
 
5) Z-ca Burmistrza – P. T. Trzaska przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia 
Gminnego Programu Profilaktyki Zdrowotnej i Promocj i Zdrowia na lata 2010-2015. 
Poinformowała, Ŝe ustawa z dn. 27 sierpnia 2004 r. z późń. zm. o świadczeniach opieki 
zdrowotnej finansowanych ze środków publicznych, nałoŜyła na gminę sprecyzowane 
zadania własne. Celem przedstawionego programu jest poprawa zdrowia i związana z nim 
jakość Ŝycia ludności. Głównym zadaniem gminy jest zaspokajanie potrzeb mieszkańców, 
do których naleŜy równieŜ dbanie przez mieszkańców o własne zdrowie, tworzenie wspólnej 
świadomości jakie zagroŜenia niesie np. brak profilaktyki w chorobach nowotworowych czy 
cywilizacyjnych. Realizacja tych zadań będzie moŜliwa m.in. dzięki uchwalonemu 
Gminnemu Programowi Profilaktyki Zdrowotnej i Promocji Zdrowia na lata 2010-2015. 
Dodała, Ŝe do tej pory tego rodzaju zadania własne gminy, realizowane były incydentalnie 
(w ramach kampanii ogólnopolskiej). W ubiegłym roku została zatrudniona w gminie na              
¼ etatu osoba profesjonalnie przygotowana do tego, aby takimi działaniami zajmować się 
systemowo. Do tych zadań włączyły się równieŜ róŜne instytucje, takie np. jak Niepubliczne 
ZOZ-y, Publiczne ZOZ-y, sanepid, Poradnia Psychologiczno – Pedagogiczna, szkoły                     
i przedszkola. Przedstawiciele wszystkich tych instytucji mięli wpływ na kształt 
przedstawionego programu. 
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P. Gołębiewska – Naczelnik Wydziału Edukacji i Spraw Społecznych dodała, Ŝe zmiany 
w projekcie uchwały, sugerowane przez Komisję Oświaty i Spraw Społecznych, zostały            
do tego projektu wprowadzone. 
P. Łysik przedstawił pozytywną opinię Komisji Oświaty i Spraw Społecznych.  
Dodał, Ŝe na realizację tego programu, powinny być przeznaczone większe kwoty z budŜetu 
gminy. Poinformował, Ŝe komisja wróci do tej sprawy w późniejszym terminie. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/384/10 w sprawie uchwalenia Gminnego Programu 
Profilaktyki Zdrowotnej i Promocji Zdrowia na lata 2010-2015. 
 
6) Sekretarz – P. Teresa Goździewska przedstawiła projekty uchwały w sprawach 
uchwalenia statutów Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków oraz uchwalenia 
statutów sołectw utworzonych na terenie Gminy Wyszków. Poinformowała, Ŝe procedura 
uchwalania statutów osiedli i sołectw jest taka sama, w związku z powyŜszym omówi je 
łącznie. Przypomniała, Ŝe na terenie Gminy Wyszków znajduje się 27 sołectw i 8 osiedli na 
terenie miasta. Statuty dla tych jednostek uchwalone zostały na początku lat 90-tych                   
i wielokrotnie były zmieniane. Nigdy nie był uchwalony tekst jednolity i stąd propozycja, 
aby uchwalić nowe statuty. Statut m.in. powinien określać organizację i zakres działania 
danej jednostki pomocniczej, sposób i tryb wyborów organów wykonawczych tych 
jednostek, zakres i formę kontroli nad organami jednostek. Projekty statutów zostały 
wyłoŜone w urzędzie do publicznego wglądu i poddane konsultacji wszystkim 
zainteresowanym osobom. Takie projekty uchwał, zostały równieŜ przesłane wszystkim 
sołtysom i przewodniczącym zarządów osiedlowych. Statuty były wyłoŜone do wglądu             
w terminie od 16 do 30 listopada 2009 r. W wyznaczonym terminie przewidzianym na 
konsultacje, wpłynęły 2 opinie  od Przewodniczących Zarządów Osiedli Nr 6 i 11. Burmistrz 
uwzględnił w całości wnioski Przewodniczącej Osiedla Nr 11. 
Komisje nie zajmowały się projektem powyŜszej uchwały.   
P. Łysik spytał czy jest sołectwo Tulewo Górne, skoro nie ma juŜ takiej miejscowości? 
P. Sekretarz poinformowała, Ŝe zniesiono nazwę miejscowości – Tulewo Górne, natomiast 
sołectwo pod taką nazwą pozostało. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutów 
Osiedli utworzonych na terenie miasta Wyszków. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/385/10 w sprawie uchwalenia statutów Osiedli 
utworzonych na terenie miasta Wyszków. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie uchwalenia statutów 
sołectw utworzonych na terenie Gminy Wyszków.  
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/386/10 w sprawie uchwalenia statutów sołectw 
utworzonych na terenie Gminy Wyszków.  
 
7) Komisja uchwał i wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia 
planów pracy komisji stałych Rady Miejskiej na 2010 rok.  
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/387/10 w sprawie zatwierdzenia planów pracy 
komisji stałych Rady Miejskiej na 2010 rok.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej- P. Biernacki ogłosił przerwę w obradach do godz. 12.25. 
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Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 
 
8) Burmistrz – P. G. Nowosielski przedstawił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody 
na sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy 
Wyszków. Poinformował, Ŝe sprzedaŜ w trybie przetargu nieruchomości gruntowej dotyczy 
nieruchomości połoŜonej w Wyszkowie przy ul. Szpitalnej oznaczonej nr ewidencyjnym 
2420 o pow. 9878 m². Cena nieruchomości, ustalona przez rzeczoznawcę majątkowego 
wynosi 1.980.835 zł, co daje 200 zł za m². JeŜeli uchwała zostanie podjęta, Burmistrz 
zaproponuje cenę wywoławczą tej nieruchomości po 250 zł za m². 
P. Abramczyk przedstawił pozytywną opinię Komisji Finansów i Gospodarki. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi 
oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 2), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/388/10 w sprawie wyraŜenia zgody na sprzedaŜ                    
w trybie przetargu nieruchomości gruntowej, stanowiącej własność Gminy Wyszków. 
 
9) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zawarcia 
porozumienia międzygminnego. Poinformował, Ŝe zawarcie porozumienia dotyczy 
przejęcia do realizacji przez Gminę Zabrodzie zadania pn. „Przebudowa drogi gminnej             
w m. Lucynów DuŜy” na odcinku drogi o długości 600 m, połoŜonej na terenie Gminy 
Wyszków. Na zadanie to, Gmina Wyszków przekaŜe Gminie Zabrodzie dotację w wysokości 
4.000 zł. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/389/10 w sprawie zawarcia porozumienia 
międzygminnego. 
 
10) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekty uchwały w sprawie utworzenia 
stałych obwodów głosowania. Poinformowała, Ŝe w stosunku do obowiązującego 
jednolitego tekstu uchwały, były wnoszone róŜne zmiany. Na dzień dzisiejszy równieŜ 
naleŜałoby wprowadzić nowe zmiany, które są konieczne przed nadchodzącymi wyborami. 
W związku z tym, Burmistrz proponuje podjąć uchwałę, która  ujednolici tekst uchwały               
z 1998 r. uwzględniając wszystkie dotychczasowe zmiany.  
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/390/10 w sprawie utworzenia stałych obwodów 
głosowania. 
 
11) Sekretarz – P. Goździewska przedstawiła projekty uchwały w sprawie utworzenia 
obwodu głosowania w Szpitalu w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 
Poinformowała, Ŝe w związku z wyborami Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej 
zarządzonymi na dzień 20 czerwca 2010 r. naleŜy utworzyć odrębny obwód głosowania                
w Samodzielnym Publicznym Zespole Zakładów Opieki Zdrowotnej w Wyszkowie – 
Szpitalu. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  powyŜszej sprawie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 20,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/391/10 w sprawie utworzenia obwodu głosowania             
w Szpitalu w wyborach Prezydenta Rzeczypospolitej Polskiej. 
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12) Skarbnik – P. Korczakowski przedstawił projekt uchwały w sprawie zmian                      
w budŜecie Gminy Wyszków na rok 2010. Poinformował, Ŝe planowane zmiany                     
w budŜecie to m.in.: 

1. dochody (wzrost): 
• 20.000 zł – Ochotnicze StraŜe PoŜarne; 
• 21.000 zł – dotacja dla OPS; 
• 300 zł – pomoc dla cudzoziemców; 
• 55.418 zł – stypendia dla uczniów; 

2. wydatki: 
• + 240.000 zł – budowa sieci kanalizacji sanitarnej w Rybienku Starym, 

Tulewie i Rybnie; 
• + 30.000 zł – modernizacja ul. Zakręcie; 
• + 826.314 zł – budowa ulic na oś. Latoszek; 
• + 350.000 zł – odnowa Centrum Kamieńczyka; 
• + 4.000 zł – przebudowa drogi gminnej w Lucynowie DuŜym; 
• + 100.000 zł – przebudowa ul. Kościelnej i Strumykowej(odwodnienie 

skarpy); 
• + 60.000 zł – przebudowa ul. Okrzei (dokumentacja); 
• + 50.000 zł – koszty na decyzje lokalizacyjne; 
• - 50.000 zł – zakup gruntów; 
• + 20.000 zł – Ochotnicze StraŜe PoŜarne; 
• + 21.000 zł – dotacja dla OPS; 
• + 55.418 zł – stypendia dla uczniów; 
• - 490.000 zł – wydatki inwestycyjne jednostek budŜetowych; 
• - 250.000 zł odnowa Centrum Kamieńczyka; 
• -240.000 zł – termomodernizacje budynków gminnych; 
• - 1.120.314 zł – modernizacja stadionu miejskiego. 

 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe zakres robót modernizacji ul. Zakręzie to budowa 
kanalizacji deszczowej, przebudowa nawierzchni, wykonanie ścieŜki rowerowej i ciągu 
pieszego. Koszt przygotowania projektu tej inwestycji został oszacowany na kwotę              
60.000 zł. Powiat zwrócił się do gminy o sfinansowanie połowy tych kosztów, czyli                    
o przekazanie 30.000 zł. 
P. Łysik spytał, czy powiat wstrzymuje się z rozpoczęciem robót do chwili otrzymania od 
gminy pieniędzy? 
P. Fijałkowska poinformowała, Ŝe w tej chwili powiat występuje z wnioskiem o dotację na 
projekt. 
P. Abramczyk poinformował, Ŝe Komisja Finansów i Gospodarki zgłosiła wniosek 
formalny, aby dotację w wysokości 30.000 zł zamiast dla powiatu na remont ul. Zakręzie, 
przeznaczyć na budowę ul. Orzechowej. 
P. Nasiadka przedstawił pozytywną opinię Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych. 
P. Kamiński przedstawił pozytywną opinię Komisji Promocji i Kultury. 
P. Curuł spytał dlaczego znów trzeba dokładać tak duŜe środki na modernizację                         
ul. Kościelnej i Strumykowej? Dlaczego projektant robi tak powaŜne błędy? Sugeruje, aby 
sprawdzić dokładnie zapisy w umowie, gdyŜ moŜe są jakieś moŜliwości wyciągnięcia 
konsekwencji wobec projektanta, jeŜeli dopuszcza się takich uchybień. Spytał równieŜ, na 
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czym ma polegać przebudowa ul. Okrzei i czy w projekcie przebudowy ul. Zakolejowej, są 
zaplanowane miejsca parkingowe? 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe projektanci przebudowy ul. Kościelnej            
i Strumykowej zostali wyłonieni w przetargu. Wydział Strategii i Rozwoju Gminy stara się 
wyeliminować wszystkie nieprawidłowości. UwaŜa, Ŝe projekty wolne są od wad, ale trafiają 
się roboty dodatkowe i trzeba je wykonać, aby całość wyglądała ładnie i była wykonana jak 
naleŜy.  
Odnośnie przebudowy ul. Okrzei P. Mróz poinformował, Ŝe ma być zrobiona dokumentacja, 
która będzie uwzględniała równieŜ ścieŜkę rowerową i chodnik. Ze względu na to, Ŝe jest to 
połączenie drogi podrzędnej z nadrzędną, gmina będzie starała się pozyskać część środków                
z zewnątrz ( „Schetynówki”). Nowe miejsca parkingowe są planowane w okolicy stadionu.  
P. Pękul uwaŜa, Ŝe zaplanowanie 30 miejsc parkingowych, to na pewno za mało. Zastanawia 
się, czy nie lepiej kosztem ścieŜki rowerowej wzdłuŜ ul. Okrzei pobudować tam parging. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe nie zapadły jeszcze ostateczne decyzje co 
do wyglądu ul. Okrzei. Trwają uzgodnienia i moŜna zgłaszać uwagi co do projektu.             
P. Abramczyk zauwaŜył, Ŝe na prace związane z projektem przebudowy ul. Okrzei zostało 
przeznaczone w tej chwili 60.000 zł. Co z ul. Zakolejową? 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe aby gmina mogła ubiegać się                              
o dofinansowanie z zewnątrz, musi przygotować dokumentację i spełniać określone warunki. 
Natomiast jeŜeli chodzi o przebudowę ul. Zakolejowej, to jeŜeli będzie brakowało środków, 
Burmistrz na pewno zwróci się o ich zwiększenie.  
P. Pękul spytał, dlaczego zostały zdjęte środki przeznaczone na modernizację stadionu? 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz poinformował, Ŝe odpowiedź zostanie udzielona na końcu 
sesji w pkt. „Zapytania i wolne wnioski” 
Burmistrz – P. G. Nowosielski nawiązując do sprawy dofinansowania modernizacji                    
ul. Zakręzie, poinformował, Ŝe droga jest drogą powiatową, ale to gmina wystąpiła                          
z wnioskiem o jej przebudowę ze względu na bezpieczeństwo uczestników ruchu na tej ulicy. 
JeŜeli radni nie wyraŜą zgody na dofinansowanie dla powiatu, to zwróci się do Zarządu 
Powiatu o sfinansowanie przez nich całego projektu. 
P. Łysik spytał co czyni kwota 30.000 zł dla ul. Orzechowej? 
P. Abramczyk przypomniał, Ŝe na budowę tej drogi przeznaczono w budŜecie 100.000zł i to 
nie są środki wystarczające. DołoŜenie więc następnych 30.000 zł pozwoli kontynuować jej 
budowę. 
Przewodniczący Rady – P. Biernacki poddał pod głosowanie wniosek formalny Komisji 
Finansów i Gospodarki, „aby dotację w wysokości 30.000 zł, zamiast dla powiatu na remont 
ul. Zakręzie przeznaczyć na budowę ul. Orzechowej”. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 17,  przeciw – 0, wstrzym.się – 3), 
przyjęli wniosek. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w  sprawie zmian w budŜecie 
Gminy Wyszków na 2010 r. po wprowadzeniu wcześniej przyjętej poprawki. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 19,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli do realizacji uchwałę nr LI/392/10 w sprawie zmian w budŜecie Gminy Wyszków 
na 2010 r. 
 
 
Ad. 9. 
Z-ca Burmistrza – P. T Trzaska przedstawiła projekt Stanowiska Rady Miejskiej                        
w Wyszkowie w sprawie zmiany obszaru właściwości Sądu Apelacyjnego w Warszawie 
(załącznik nr 3 do protokołu). 
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P. Karpiński zasugerował, aby w stanowisku konkretnie w kilometrach zapisać odległość od 
Wyszkowa do Białegostoku i od Wyszkowa do Warszawy. 
P. Arbaszewski spytał, czy znana jest liczba spraw załatwianych w Sądzie Apelacyjnym? 
P. Łysik poinformował, Ŝe od kaŜdej sprawy, zaskarŜonej w Sądzie Okręgowym, moŜe być 
złoŜona apelacja do Sądu Apelacyjnego. Takich spraw jest na pewno kilkaset rocznie, gdyŜ 
dotyczą one m.in. ubezpieczeń społecznych, rozwodów i spraw majątkowych. 
P. Pakieła przychyla się do wniosku P. Karpińskiego. 
P. Łysik złoŜył wniosek formalny, aby w stanowisku wprowadzić zapis: „…. środki 
zaskarŜenia będą musiały być kierowane do Sądu Apelacyjnego w Białymstoku – 
połoŜonego w odległości ok. 150 km od Wyszkowa, podczas gdy  Sąd Apelacyjny                     
w Warszawie jest oddalony od Wyszkowa  o ok. 50 km.” 
Przewodniczący Rady – P. Biernacki poddał pod głosowanie treść stanowiska, po 
wprowadzonej zmianie. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18,  przeciw – 0, wstrzym.się – 0), 
przyjęli Stanowisko w sprawie zmiany obszaru właściwości Sądu Apelacyjnego                           
w Warszawie. 
 
Ad. 10. 
P. Rojek przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rewizyjnej za 2009 r. (załącznik  
nr 4 do protokołu). 
P. Abramczyk przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Finansów i Gospodarki za 
2009 r. (załącznik nr 5 do protokołu).  
P. Łysik przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Oświaty i Spraw społecznych za 
2009 r. (załącznik nr 6 do protokołu). 
P. Kamiński przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Promocji i Kultury za 2009 r. 
(załącznik nr 7 do protokołu). 
P. Nasiadka przedstawił sprawozdanie z działalności Komisji Rozwoju Miasta i Wsi oraz 
Pozyskiwania Środków Zewnętrznych za 2009 r. (załącznik nr 8 do protokołu). 
 
Ad. 11.  
Rozpatrzenie sprawozdania z wykonania budŜetu Gminy za 2009 rok oraz podjęcie 
uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 
Skarbnik – P. Dariusz Korczakowski przedstawił sprawozdanie z wykonania budŜetu za 
2009 rok (załącznik nr 9 do protokołu). 
Poinformował, Ŝe dochody gminy ogółem zostały wykonane w 90,72% - w tym dochody 
bieŜące w wysokości 99,88%, natomiast dochody majątkowe w wysokości 27,69%. NajniŜsze 
wykonanie zanotowano w podatku dochodowym od osób fizycznych oraz w opłacie 
skarbowej. W 2009 r. nie wpłynęły do gminy planowane dotacje unijne, co było główną 
przyczyną niezrealizowania w szczególności dochodów majątkowych.  
Wydatki gminy ogółem zostały wykonane na poziomie 91,37% - w tym wydatki bieŜące              
w wysokości 95,19%, natomiast wydatki majątkowe w wysokości 83,88%. W ramach 
wydatków bieŜących w większości wykonano zakres rzeczowy budŜetu, załoŜony do realizacji 
w 2009 r. Wykonania poniŜej 100% wynikały z oszczędności przy realizacji poszczególnych 
zadań.  
W 2009 roku, gmina zaciągnęła kredyt w wysokości 7.705.968 zł. na sfinansowanie 
występującego w ciągu roku deficytu. W 2009 r. spłacono 1.419.198 zł. zobowiązań z tytułu 
poŜyczek i kredytów zaciągniętych w latach poprzednich, co dało wskaźnik 1,77%. 
Ogółem na koniec 2009 r. zadłuŜenie długoterminowe z tytułu zaciągniętych kredytów                  
i poŜyczek wyniosło 12.095.951 zł., co dało wskaźnik 15,07%. 
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Na koniec 2009 r. nie wystąpiły zobowiązania wymagalne. 
Wynik budŜetu na koniec 2009 r. wyniósł: - 12.020.804,97 zł. 
Z-ca Burmistrza – P. Adam Mróz przedstawił informację o inwestycjach zrealizowanych        
lub będących w realizacji w 2009 roku . NajwaŜniejsze z nich to: 
1. Budowa obwodnicy śródmiejskiej – etap II; 
2. Budowa drogi w Ślubowie; 
3. Budowa drogi w Gulczewie; 
4. Przebudowa drogi w Leszczydole Pustki; 
5. Przebudowa ciągu pieszo jezdnego w ul. Graniczej wraz z budową kanalizacji deszczowej 

etap I i II; 
6. Budowa ul. Szpitalnej; 
7. Przebudowa ul. Wspólnej; 
8. Przebudowa chodnika przy ul. Jana Matejki; 
9. Wykonanie ciągu pieszo-rowerowego wzdłuŜ ul. Graficznej; 
10. Przebudowa chodnika przy ul. Dworcowej; 
11. Budowa kanalizacji deszczowej na os. Centrum; 
12. Remont ul. Kazimierza SkarŜyskiego; 
13. Remont ul. Generała Józefa Sowińskiego; 
14. Przebudowa ul. Gen. Wincentego Kowalskiego; 
15. Przebudowa ul. Przejazdowej w Skuszewie; 
16. Modernizacja ul. Szkolnej w miejscowości Leszczydół Nowiny; 
17. Budowa drogi w miejscowości Łosinno-Wielątki Nowe-Leszczydół Podwielątki; 
18. Modernizacja drogi gminnej w miejscowości Lucynów i Lucynów DuŜy; 
19. Przebudowa ul. Kościelnej i Strumykowej; 
20. Budowa kompleksu boisk sportowych w ramach programu „Orlik 2012”; 
21. Wykonanie kilku zadań inwestycyjnych na mocy umów i porozumień z innymi 

jednostkami. 
P. Nasiadka poinformował o przyjęciu do wiadomości sprawozdania z wykonania budŜetu 
za 2009 r. przez Komisję Rozwoju Miasta i Wsi oraz Pozyskiwania Środków Zewnętrznych.             
P. Kamiński poinformował o przyjęciu do wiadomości sprawozdania z wykonania budŜetu 
za 2009 r.  przez Komisję Promocji i Kultury.  
P. Abramczyk poinformował o przyjęciu do wiadomości sprawozdania z wykonania 
budŜetu za 2009 r. przez Komisję Finansów i Gospodarki.  
P. Rojek – Przewodniczący Komisji Rewizyjnej odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej              
z dnia 31 marca 2010 roku w sprawie udzielenia Burmistrzowi Wyszkowa absolutorium             
za 2009 r.  Komisja Rewizyjna pozytywnie zaopiniowała wykonanie budŜetu Gminy 
Wyszków za rok 2009 i wystąpiła do Rady Miejskiej w Wyszkowie o udzielenie 
absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa Panu Grzegorzowi Nowosielskiemu (wniosek 
stanowi załącznik nr 10 do protokołu). 
Następnie P. Józef Biernacki – Przewodniczący Rady Miejskiej odczytał Uchwałę                      
nr 115/O/2010 Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w Warszawie z dnia       
16 kwietnia 2010 r. w sprawie wydania opinii o wniosku sporządzonym przez Komisję 
Rewizyjną Rady Miejskiej w Wyszkowie w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi 
Gminy za 2009 r. (uchwała stanowi załącznik nr 11 do protokołu). 
P. Głowacki pozytywnie ocenił wykonanie budŜetu pod względem wzrostu kwot 
przeznaczanych na inwestycje, ale uwaŜa, Ŝe wzrost ten odnosi się mimo wszystko do 
niskiego poziomu budŜetu inwestycyjnego z lat wcześniejszych. Negatywnie ocenił 
niezrealizowanie planowanych dochodów i wydatków, zwłaszcza bardzo niskie pozyskanie 
dotacji ze środków unijnych. 
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Porównał Gminę Wyszków, do Gminy Grodzisk Mazowiecki. Stwierdził Ŝe w Grodzisku, 
zarówno dochody jak i wydatki gminy są znacznie wyŜsze niŜ w Gminie Wyszków oraz 
poinformował, Ŝe Gmina Grodzisk Maz. pozyskała na swoje potrzeby 22 mln zewnętrznych 
dotacji. 
Za poraŜkę gminy uznał: 

• działania związane z szeroko pojętym zagadnieniem „Centrum Wyszkowa” –  
realizacja zadań na poziomie 30%-40% moŜliwości gminy, słaby, niezadowalający 
plan zagospodarowania przestrzennego centrum; 

• nie do końca zadowalający wygląd miasta – brak postępu w zagadnieniach dot. 
śmieci; 

• brak konkretnych działań, związanych z tworzeniem Muzeum 1920 roku oraz 
przygotowaniami do EURO 2012. 

Podsumowując swoją wypowiedź, poinformował, Ŝe będzie głosował przeciw udzieleniu 
absolutorium dla Burmistrza Wyszkowa.  
P. Pękul poinformował, Ŝe w wielu sprawach zgadza się z P. Głowackim i chociaŜ nie 
wszystko jest zadowalające w działaniach Burmistrza, będzie głosował za udzieleniem 
Burmistrzowi absolutorium. Uznał, Ŝe ten rok jest lepszy niŜ poprzedni, Ŝe miasto jest 
ładniejsze, czyściejsze, Ŝe więcej jest ciągów pieszo pieszo-jezdnych. ZauwaŜył jednak, Ŝe 
kilka zadań nie zostało zrealizowanych, do których naleŜy zaliczyć: 

• likwidację „rupelplacu”; 
• brak determinacji przy tworzeniu projektu planu zagospodarowania „Centrum” – 

m.in. zła jakość pracy projektanta w sprawie przygotowania projektu, brak rozmów, 
konsultacji z innymi osobami zainteresowanymi powyŜszym pracami, brak 
ogłoszenia konkursu na ratusz czy na projekt architektoniczny. 

P. Abramczyk poinformował, Ŝe moŜna znaleźć wiele inwestycji, które nie zostały 
zrealizowane, ale zauwaŜył równieŜ, Ŝe nikt nie podał źródeł inwestowania tych zadań. 
UwaŜa, Ŝe ten rok był trudny i radni zrobili tyle, na ile było to moŜliwe. Podziękował 
wszystkim za pracę i poinformował, Ŝe będzie za udzieleniem Burmistrzowi absolutorium za 
2009 r. 
P. Karpiński podziękował władzom miasta za zlikwidowanie po tylu latach szpecącej 
budowli, jaką był dawny hotel przy ul. Okrzei. 
P. Nasiadka ocenił wykonanie budŜetu na poziomie bardzo dobrym. UwaŜa, Ŝe wykonano 
wiele inwestycji zarówno w mieście jak i na terenach wiejskich. Nawiązując do wypowiedzi  
P. Głowackiego, uwaŜa, Ŝe Gminy Wyszków nie moŜna porównywać z Gminą Grodzisk 
Maz., bo nic nie wiadomo np. o wydatkach, czy zaciągniętych kredytach tej gminy. Dodał, Ŝe 
Gmina Wyszków zaciągnęła 7 mln kredytu, poniewaŜ nie otrzymała wcześniej przyznanych 
dotacji unijnych. Sytuacja ta ulegnie zmianie, gdyŜ te naleŜności wpłyną do budŜetu w roku 
bieŜącym. Poinformował, Ŝe będzie za udzieleniem Burmistrzowi absolutorium za 2009 r 
P. Kacperski za pozytywne uznał to, Ŝe porządkowanie miasta i gminy odbywa się planowo, 
obejmując pewne duŜe obszary terenu. 
P. Rojek zauwaŜył, Ŝe radni mają ocenić wykonanie budŜetu, a nie mówić o cięciach                 
w budŜecie czy o tym co naleŜałoby zrobić. UwaŜa, Ŝe Burmistrz robił to, na co pozwoliła 
mu Rada Miejska, zatwierdzając budŜet.  
P. Curuł równieŜ uwaŜa, Ŝe zrobiono tyle na ile pozwalały gminie moŜliwości finansowe. 
Dzięki radnym i Burmistrzowi zostały utrzymane wszystkie szkoły na terenie gminy. 
Mieszkańcom Ŝyje się lepiej i za to naleŜą się burmistrzom i naczelnikom podziękowania. 
P. Arbaszewski uwaŜa, Ŝe w tym roku widać zdecydowaną poprawę estetyki miasta. 
Przypomniał, Ŝe w ubiegłym roku padła z ust Burmistrza deklaracja o likwidacji do końca 
2009 r. tzw. „rubelplacu”. Sądzi, Ŝe jeŜeli nawet uwarunkowania o przedłuŜeniu działalności 
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tego targu były po części uzasadnione, to jednak niedopełnienie tej deklaracji obniŜa 
autorytet samorządu. WyraŜa nadzieję, Ŝe zadanie to zostanie jednak zrealizowane do końca 
kadencji obecnej Rady Miejskiej. Zwrócił się równieŜ z prośbą, aby w przyszłości tak 
planować budŜet, Ŝeby nie pojawiały się w nim wirtualne środki, gdyŜ budŜet staje się przez 
to mniej przejrzysty i utrudnia to w pewnym stopniu realizację planowanych zadań. 
P. Piórkowska stwierdziła, Ŝe widać harmonijny, rzeczywisty rozwój miasta. UwaŜa, Ŝe na 
terenie gminy zostało wykonane wiele inwestycji. Powstały nowe drogi, chodniki, zieleń                
i kwiaty, ale równieŜ odnowiono szkoły, powstały boiska „Orlik”, boisko ze sztuczną 
nawierzchnią przy stadionie, boisko wielofunkcyjne przy szkole na os. Polonez. Na boiskach 
tych moŜna spotkać bardzo duŜo młodzieŜy i to jest niezmiernie waŜne.  
P. Malinowski uwaŜa, Ŝe wykonanie budŜetu zarówno po stronie dochodów jak i wydatków 
jest niezadowalające. Na kaŜdej sesji była aktualizacja budŜetu. Niepokojące jest to, Ŝe 
pozyskano mało środków zewnętrznych i inwestycje realizowane były ze środków własnych 
gminy i z zaciągniętego kredytu. Przypomniał, Ŝe na początku tej kadencji zostało powzięte 
zmierzenie o budowie na terenie gminy przynajmniej jednej sali gimnastycznej. Na dzień 
dzisiejszy naleŜy załoŜyć, Ŝe to zadanie nie zostanie juŜ zrealizowane. UwaŜa równieŜ, Ŝe nic 
się nie dzieje w sprawie budowy obwodnicy północnej oraz Ŝe w najbliŜszych latach równieŜ 
nie powstanie ratusz miejski. Dotychczasowe działania w sprawie osiedla Latoszek ocenił 
jako działania  pozorowane, twierdząc, Ŝe od 8 lat prawie nic tam się nie zmieniło.  
P. Pakieła uwaŜa, Ŝe zawsze moŜna powiedzieć, Ŝe moŜna było zrobić więcej. Stwierdził, Ŝe 
Rada Miejska pracuje na konkretne potrzeby miasta, nie dzieląc się na koalicję i opozycję. 
UwaŜa, Ŝe oceniając wykonanie budŜetu przez Burmistrza, oceniamy równieŜ pracę radnych. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski podziękował wszystkim za głosy uznania oraz za uwagi, 
gdyŜ uwaŜa, Ŝe są one inspirujące. Zapewnił jednak, Ŝe jego strategią jest zapewnienie 
gminie zrównowaŜonego rozwoju. Przypomniał, Ŝe w ubiegłym roku gmina zaciągnęła 
ponad 7 mln kredytu na sfinansowanie inwestycji, które zostaną odzyskane w tym roku, gdyŜ 
są to  przyznane wcześniej środki unijne. UwaŜa, Ŝe po 4 latach inwestowania, finanse gminy 
zostają na lepszym poziomie niŜ na początku kadencji. Stwierdził, Ŝe nie będzie juŜ więc tak, 
Ŝe kolejna rada czy Burmistrz będą musieli spłacać to, co poŜyczyli poprzednicy. Wg 
Burmistrza był to bardzo pracowity rok, czego odzwierciedleniem moŜe być m.in. podpisanie 
przez gminę ponad 140 umów z wykonawcami. Jeszcze raz podziękował wszystkim za 
dotychczasową współpracę. 
Komisja Uchwał i Wniosków przedstawiła projekt uchwały w sprawie udzielenia 
absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa. 
Radni w wyniku głosowania jawnego (głosów za – 18, przeciw – 1, wstrzym.się – 1), podjęli  
uchwałę nr LI/393/10 w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Wyszkowa.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej- P. Biernacki ogłosił przerwę w obradach do godz. 15.30. 
Po przerwie P. Biernacki wznowił posiedzenie obrad sesji. 
 
Ad. 12. 
P. Renata Powichrowska – Instruktor Miejsko – Gminnej Biblioteki Publicznej 
przedstawiła sprawozdanie z działalności Miejsko-Gminnej Biblioteki Publicznej im. 
Cypriana Norwida w Wyszkowie Myszkowie 2009 r. (załącznik nr 12 do protokołu). 
 
Ad. 13. 
P. Ireneusz Mroczek – Prezes Zarządu i Dyrektor Przedsiębiorstwa Energetyki 
Cieplnej przedstawił informację Zarządu PEC Sp. z o.o. w Wyszkowie o wynikach 
finansowych spółki za 2008 r. (załącznik nr 13 do protokołu). 
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P. Abramczyk spytał jak wygląda sytuacja z podłączeniami do sieci ciepłowniczej 
budynków jednorodzinnych? 
P. Mroczek poinformował, Ŝe jest to niewielka ilość budynków. DuŜe koszty finansowe 
powodują, Ŝe podłączone są tylko te, które połoŜone są w bliskiej odległości od sieci. 
P. Rojek spytał ilu odbiorców posiada PEC? 
P. Mroczek odpowiedział, Ŝe ok. 95 klientów, jako płatników ( w tym np. spółdzielnie 
mieszkaniowe). 
P. Nasiadka spytał, czy zarząd spółki zastanawiał się nad uszczelnieniem przęsła 
przesyłowego? 
P. Mroczek poinformował, Ŝe moŜna to zrobić, ale są to olbrzymie i bardzo kosztowne 
inwestycje. W tej chwili na słabszych odcinkach sieci jest wymieniana izolacja. 
P. Abramczyk spytał, czy jest opracowany przez PEC harmonogram wymiany sieci? 
P. Mroczek odpowiedział, Ŝe nie ma harmonogramu. Prace wykonywane są na bieŜąco 
wtedy, kiedy zaistnieje taka potrzeba. 
P. Rojek spytał jakie straty ponosi PEC z tytułu nieszczelności na sieci? 
P. Mroczek poinformował, Ŝe straty przesyłowe to ok. 13% w ciągu całego roku. 
 
Ad. 14. 
P. Agnieszka Mróz – Dyrektor Ośrodka Pomocy Społecznej przedstawiła „Informację           
z działalności Ośrodka Pomocy Społecznej w Wyszkowie za rok 2008” (załącznik nr 14 do 
protokołu). 
P. Abramczyk spytał, czy środki finansowe, przekazywane podopiecznym nie powinny być 
zastępowane np. talonami?  
P. Mróz poinformowała, Ŝe jeŜeli istnieje podejrzenie, Ŝe podopieczny wydaje pieniądze na 
uŜywki, wtedy dostaje talony, a nie gotówkę. 
 
Ad. 15. 
Burmistrz – P. G. Nowosielski nawiązując do wcześniej zadanego pytania przez                           
P. Malinowskiego w sprawie oznaczonych miejsc parkingowych na ul. Daszyńskiego, 
poinformował, Ŝe jedno miejsce jest przeznaczone dla inwalidów, natomiast trzy, jeszcze nie 
oznaczone, mają słuŜyć do ograniczonego 2 godzinnego postoju. 
Z-ca Burmistrza – P. A. Mróz w sprawie pytania zadanego przez P. Pękula, dot. zdjęcia w 
budŜecie środków przeznaczonych na modernizację stadionu, poinformował, Ŝe jest juŜ 
wiadomo, Ŝe miasto nie dostanie dofinansowania na przebudowę stadionu. Z 217 złoŜonych 
wniosków, pieniądze otrzymało zaledwie 12. Gminy Wyszków nie stać na wybudowanie 
obiektu z własnego budŜetu. Samorząd ma równieŜ problem z zapewnieniem hotelu dla 
piłkarzy. Planowano, Ŝe zawodnicy będą mogli zamieszkać w Pałacu SkarŜyskich, ale nie 
doszło w tej kwestii do porozumienia z właścicielem obiektu. Dodał, Ŝe jeŜeli tylko nadarzy 
się taka moŜliwość, gmina na pewno skorzysta z innych moŜliwość, aby pozyskać środki                           
na zmodernizowanie stadionu. 
P. Mickiewicz w związku z tym, Ŝe została podjęta uchwała w sprawie sprzedaŜy duŜej 
nieruchomości przy ul. Szpitalnej, prosi aby urząd zwrócił uwagę na ruch w tamtej części 
miasta i na to, Ŝe pobudowana tam ulica jest jeszcze w stanie surowym. 
Poprosił równieŜ, aby na projektach uchwał, przedstawianych radnym,  umieszczać zapis, 
kto zgłasza daną uchwałę. 
Sekretarz – P. Goździewska poinformowała, Ŝe zgodnie z przepisami, Burmistrz zgłasza 
projekty uchwał, ale jeŜeli jest taka potrzeba, będzie to zapisywane na projekcie. 
P. Koński spytał, czy został juŜ ogłoszony przetarg na modernizację ul. Handlowej? 
Burmistrz – P. G. Nowosielski poinformował, Ŝe jeszcze nie. 
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Przewodniczący Rady – P. Biernacki przypomniał wszystkim radnym, Ŝe z dniem                      
30 kwietnia upływa termin składania oświadczeń majątkowych oraz, Ŝe w biurze Rady 
Miejskiej znajdują się wejściówki na koncert Orkiestry StraŜy PoŜarnej. 
 
Ad. 16. 
O godz. 16.40, uznając porządek obrad LI Zwyczajnej Sesji Rady Miejskiej                             
za wyczerpany, Przewodniczący Rady Miejskiej p. Józef Biernacki dokonał zamknięcia 
obrad. 

    
 
 
      Protokołowała                                Sekretarz obrad                             Przewodniczący Rady 
 
 BoŜena Czerwińska                     Krzysztof Arbaszewski                        Józef Biernacki 


